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in de roos 
        Jaargang 08 

     Voorjaarseditie April – Mei 2022 
Wij zijn benieuwd naar uw mening en nodigen  

ook u graag uit om een bijdrage te leveren  

op johanne.pvda@ziggo.nl.  
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Zie verder in deze nieuwsbrief 

Geef uw mening en /of commentaar 

aan Johanne Hendriks > johanne.pvda@ziggo.nl 

_________________________________ 

Volgt u ons op  

Pvda afd. Bergen | Facebook 

Partij van de Arbeid (@PvdA) / Twitter 

Partij van de Arbeid (PvdA) - YouTube 

Partij van de Arbeid | Flickr 

 

Voor de meest actuele informatie over de  

PvdA afdeling Bergen open onze website! 

        Onze standpunten en ons team   

             Het laatste nieuws 

             www.bergen.pvda.nl  

  Ook informatie over de energietoeslag  

op deze site en verder in deze nieuwsbrief.  

 

 

 

Trouwe leden in 2022 en 2021 

door Lucia Bakker secretaris bestuur 

In de PvdA is er een lange traditie om trouwe 

leden te ‘belonen’ met een speldje als ze 25 of 

50 jaar lid zijn. De speldjes worden meestal op 

of rond 1 mei uitgereikt. Dat is ook dit jaar 

gebeurd. In onze afdeling kregen dit jaar Bert 

de Leeuw en Iris Blok een speldje voor 25 jaar  

lidmaatschap.  Lambert Quant is 50 jaar lid, 

maar kreeg per ongeluk zijn speldje vorig jaar al 

door een foutje in onze ledenlijst. 

 

Ik kom tot de ontdekking dat het overzicht 

over 2021 niet eerder is gepubliceerd. Alsnog!   

50 jaar lid waren: Bep van der Zwaag, Hans Man 

in ’t Veld, W.J.Dijkstra, Jan Stomps, Hannie 

Heide, Anke Duinmeijer, Joop Bekius, Lucia 

Bakker en Marjolein Copier. 

25 jaar lid: Jaap Sterk, Dennis Loo, Ernest 

Briët en Ed Bausch. 

Met dan aan al deze trouwe leden! 

 

 
 

Rood / Groen : moeten we dat doen ?  

door Dig Istha lid PvdA 

Op zaterdag 11 juni komen de PvdA leden  

bijeen voor een congres in Nieuwegein. Het  

lijkt alsof er dan vergaande besluiten genomen 

gaan worden over de toekomst van de partij.              

De moties over een nauwe samenwerking met 

het GroenLinks van Klaver, te beginnen met              

één fractie in de volgende Eerste Kamer,                

liggen al klaar.   

We zien dat er nu vergaande en overhaaste 

stappen genomen worden in de richting van een 

fusie met GroenLinks. Er is een proces gaande 

dat de partij dreigt te verscheuren.  

De PvdA bestaat ruim 70 jaar. We hebben deel 

uitgemaakt van veel kabinetten en hebben  

vooraanstaande premiers geleverd.  

mailto:johanne.pvda@ziggo.nl
mailto:johanne.pvda@ziggo.nl
https://www.facebook.com/PvdA.BergenNH/
https://twitter.com/pvda
https://www.youtube.com/user/pvda
https://www.flickr.com/photos/pvdanl
http://www.bergen.pvda.nl/
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Veel radicale veranderingen in de Nederlandse 

samenleving zijn door de PvdA bedacht en 

uitgevoerd. We zijn nog steeds de grootste 

partij op links met 40.000 leden. En het kan  

niet zo zijn dat onze partij nu met stoom en 

kokend water met GroenLinks samengevoegd 

moet worden. 

We moeten ons niet in nostalgie verliezen, 

dromend over tijden dat de PvdA de grootste 

partij van Nederland was. De wereld is 

veranderd en de PvdA moet ook veranderen.                     

We staan voor grote opgaves. Er is een enorme 

woningnood. De kloof tussen arm en rijk wordt 

steeds wijder. Een groot deel van onze 

traditionele achterban, de mensen met een 

smalle beurs en een bescheiden opleiding, 

hebben ons verlaten en voelen zich verraden. 

Halen we die met samenwerking of een fusie 

met GroenLinks terug? 

Er moet wel iets radicaals gebeuren anders 

zullen we verder afzakken tot een irrelevant 

niveau. Het kan heel goed zijn dat een  

vergaande samenwerking of een fusie met de 

GroenLinks nieuw elan en electorale winst kan 

opleveren. Voor de PvdA én voor Groen Links. 

Beide partijen hebben een grote inhoudelijke 

overlap en zijn de laatste jaren naar elkaar 

toegegroeid. In 9 van de 10 gevallen wordt er  

in de Tweede Kamer gelijk gestemd.  

Maar ik denk dat we een beetje de tijd  

moeten nemen om te beslissen over een  

fusie of welke andere vorm van vergaande 

samenwerking dan ook. Er is helemaal geen  

grote haast bij geboden. En laten we zoveel 

mogelijk van onze 40.000 leden bij zo’n 

beslissing betrekken. Alle afdelingen, ook de 

afdeling Bergen, moeten er bij betrokken 

worden, alle gewone en trouwe leden. Een  

paar “meetups” zijn niet voldoende.  

 

In alle afdelingen moet over een mogelijke  

fusie worden gediscussieerd. Een overhaaste 

beslissing kan de hele boel laten klappen.  

 

 

 

En dan is de linkse samenwerking wel voorgoed 

van de baan.  

Ik hoop dat veel leden van de afdeling Bergen 

naar het Congres zullen gaan om mee te 

discussiëren . En ik hoop ook dat er daarna  

door de afdeling Bergen een ALV wordt 

georganiseerd met maar één agendapunt:  

     Rood/Groen, moeten we dat doen?  

 

Samengaan, vraagteken of uitroepteken? 

door Ed Bausch voorzitter bestuur 

De berichten over diepgaander samenwerken 

tussen Groen Links en de Partij van de Arbeid 

zijn er bijna dagelijks. Deze of gene vindt er 

iets van en ventileert dat, bescheiden / 

vragenderwijs of stellig over fuseren en met 

uitroeptekens. 

Ga er maar aanstaan als je op dit moment in               

het partijbestuur zit of in een fractie van de 

Eerste of Tweede Kamer, in Provinciale Staten, 

in gemeenteraden, in waterschappen. 

Zijn er meer voorbeelden van geslaagde                  

fusies, in bedrijfsleven of in de politiek dan                   

er voorbeelden van niet-geslaagde fusies zijn? 

Wanneer is een fusie geslaagd: als een bedrijf 

of een partij daardoor groeit of extra 

meerwaarde oplevert? Of als er verdwijnen          

mee is voorkomen? 

Hoeveel tijd moet je geven om het effect                 

van een fusie te kunnen meten? 

 

Vragen vragen vragen. 

 

Is het nu werkelijk zo slecht gesteld met de 

PvdA? Liggen er eigenlijk niet geweldige kansen, 

kansen voor het grijpen, voor open doel om als 

sociaaldemocraten weer eens de boel de goede 

 kant op te duwen (nou ja, in iedere geval een 

betere kant op dan nu, met een versnipperde 

samenleving van met alle onbeschaafde 

ongelijkheid, oneerlijkheid en dunne integriteit. 

Kennelijk heeft de partij vandaag niet iemand 

die dit op zijn of haar schouders kan nemen.  
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Zou het echt? 

Is het nou zo moeilijk om te zeggen en te                

laten zien dat de waarden van de 

sociaaldemocratie een betere basis geven                        

aan een land dan een rechts beleid? Durf ik                    

de stelling aan dat links steeds weer moet 

aantreden als rechts de zaak heeft laten 

verzanden? Ik denk dat ik dat durf, als je                   

naar de geschiedenis kijkt. Waarom zou dat                  

dan niet opnieuw kunnen? Daar pieker ik me                 

suf over. Ik denk dat het te maken heeft met 

onbaatzuchtigheid in leiderschap. Gloorde                  

daar bij de Amsterdamse wethouder Moorman 

iets van onbaatzuchtigheid in haar succesvolle 

campagne in Amsterdam? Werd dat herkend                   

en leverde dat haar de knappe winst op?                       

En zo waren er meer, bijvoorbeeld in de 

Sudwesthoeke, een grote gemeente in  

Friesland. Rechts doet er momenteel werkelijk 

alles aan om de boel te laten vastdraaien, met 

een premier die fusie een vies woord vindt,  

Die het sociologisch onderzoek te kakken zet.                  

Wat een flutvertoning. Het is onbegrijpelijk  

dat zijn ministers hem niet eens flink door 

elkaar rammelen. 

 

Moet je die nieuwe vertegenwoordigers een  

kans geven de waarden van de PvdA weer in 

grote zetels om te zetten? (Ik zou die neiging 

hebben.)   

Of moet je denken: ‘mooier wordt het niet,  

ik wil niet de laatste zijn die het licht uitdoet’.  

En dan dus de verantwoordelijkheid over de 

voortgang van de waarden in andere handen  

te leggen? 

 

Als je kijkt naar het CDA, als we ons nu even 

beperken tot partijenfusies en de bedrijven-

fusies even buiten beschouwing laten:  

oei oei oei.  

Wat was de optelsom van het aantal zetels van 

de partijen die opgingen in Groen Links? 

 

 

 

 

Ik mis volslagen duidelijke en hoopgevende 

zinnen HOE fusiedenkers denken van 1+1 drie                 

te maken, als drie al genoeg zou zijn.                         

Moet je niet eerst een duidelijke gedachte en 

een strategie hebben om te voorkomen dat een 

fusie slechts  de reddingsboei en stille uitweg 

zal zijn voor de zittende fracties en partij 

hoofdbesturen? Om juist te bewerkstelligen dat 

in ons geval een fusie echt en duurzaam 

meerwaarde oplevert voor ons land? 

 

Wat kunnen wij als afdeling aandragen aan 

beslissers, uiteindelijk zijn wij de leden van de 

vereniging. Maar heeft een van u al eens de 

vraag van het partijbureau voorgelegd gekregen: 

Wat zou u vinden van een fusie?  

Ik hoor graag gedachten, uiteindelijk komen wij  

ook in onze afdeling te staan voor de vraag hoe 

het tussen Groen Links en PvdA in de raad van 

de gemeente Bergen moet.  

       

PvdA en GroenLinks                                            

al innig samen tijdens Alkmaar Pride 

door Peter van Huissteden raadslid 

 
Komende maand moet duidelijk worden of de 

PvdA en GroenLinks hun samenwerking verder 

gaan uitbouwen met een gezamenlijke fractie in 

de Eerste Kamer na de verkiezingen voor de 

Provinciale Staten. GroenLinks doet dit door  

een peiling onder de leden, de PvdA neemt hier 

tijdens het congres van 11 juni een besluit over. 
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Hoewel de samenwerking tussen deze twee 

partijen aan linkerzijde in onze gemeente niet 

echt van de grond lijkt te komen, was in  

Alkmaar op zaterdag 28 mei al een sterk 

staaltje te zien van het bundelen van de 

krachten. 

De afgelopen week stond onze centrum-

gemeente weer volop in het teken van Alkmaar 

Pride, bedoeld om de acceptatie en integratie 

van transgenders, lesbisch-, homo- en  

biseksuele inwoners te vergroten in Alkmaar  

en omstreken. 

Voor de Grachtenparade trokken de  

Alkmaarse PvdA en GroenLinks samen op en 

deelden een boot. Raads- en commissieleden  

van deze partijen uit de regiogemeenten  

waren uitgenodigd om het feest mee te vieren. 

Zo stonden Judith, mijn vrouw, en ik zaterdag  

in   vol ornaat tussen de regenboog-, PvdA- en  

Groen Linksvlaggen. Voor alles was gezorgd: 

swingende disco op volume 10 en voldoende 

vloeibare versnaperingen. Het werd een 

fantastische middag vol verbroedering of 

misschien verzustering (ik ken de 

genderneutrale variant nog niet…). 

 

 
 

Waar te beginnen? 

door Simon van Geldorp 

Hebt u dat nou ook? Dat u in de chaos van alle 

problemen niet weet waar je moet beginnen? 

De coronacrisis is nog niet achter de rug of de 

inflatie steekt zodanig de kop op dat je ineens 

geconfronteerd wordt met ongekende 

prijsstijgingen. Tel daarbij op die vreselijke 

oorlog in Oekraïne en de gevolgen die die heeft 

voor bijvoorbeeld vluchtelingenstromen, tarwe  

 

 

tekort, hongersnood in vooral de derde wereld 

en als gevolg daar weer van nieuwe 

vluchtelingenstromen. En dan heb ik het nog  

niet gehad over het tekort aan arbeidskrachten,                 

de chaos in de bouw, de hoge huur- en 

huizenprijzen, de stikstof- en CO2- 

problematiek, de vervuiling van de zeeën en de 

zeespiegelstijging. En wat denkt u van het  

onderbetalen van arbeidskrachten en de ceo’s 

die toch die vette bonus niet kunnen missen? 

Van de uitdroging van ons land, van het 

oprukkende apenpokkenvirus en nieuw te 

verwachten coronavirussen? 

Van gesteggel over wel of niet voldoende IC-

bedden, van buiten slapende asielzoekers, van 

begrotingstekorten, de chaos op Schiphol, het 

niet even relaxt een paar dagen op vliegvakantie 

kunnen gaan, van je pensioen dat al meer dan 

tien jaren gelijk is gebleven of zelf is gedaald, 

van een premier met een verkeerd telefoontje, 

van het zoveelste gedonder binnen politieke 

partijen, van het trage verloop van 

coalitievorming binnen gemeenten? Kortom van, 

van , van. 

Is het weer een beetje als in 1672? Toen was 

het volk redeloos, de regering radeloos en het 

land reddeloos. Ik denk eerder dat veel rijkjes 

redeloos zijn, waardoor veel mensen aan de 

onderkant van de samenleving reddeloos en de 

regering daar radeloos bij staat te kijken. 

Niet dat de regering aan alle zaken wat kan 

doen, maar echt goed ingrijpen bij dingen die 

structureel fout gaan zie ik niet een-twee-drie 

gebeuren. Erger nog, de overheid speelt soms 

zelfs onder één hoedje met het bedrijfsleven, 

zoals bij de gaswinning in Groningen. Zelfs de 

simpelste dingen even oplossen gebeurt niet. 

Dus hoe moet je daar nu zelf mee omgaan. 

Gewoon bellen naar een organisatie kan niet 

meer. Je moet alles via de mail doen. Bij de 

belastingdienst krijg je alleen contact als je een 

klacht indient, terwijl je eigenlijk alleen vraag 

wilt stellen. Alles is hyper en super en niets is 

gewoon en makkelijk. Je wordt wantrouwend,  
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bij ieder ongewoon telefoontje of mailtje ben  

je op je hoede want voordat je het weet kom  

je terecht in phishing, spoofing, skimming, 

malware of datingfraude. Allemaal 

oplichtingspraktijken waarvoor je nauwelijks 

terecht kunt bij de politie, omdat die 

onderbezet is. En dan heb ik  

het nog niet eens gehad over de verkeerde of 

onvolledige voorlichting van banken,  

verzekeringsmaatschappijen en andere 

maatschappelijke organisaties, ook een vorm  

van min of meer toegestane oplichting. 

Zelfs als je juridisch geschoold bent is het nog 

moeilijk om je in deze chaos staande te houden, 

laat staan dat je geen hogere wiskunde hebt 

gestudeerd.  

Waar te beginnen dus. Ik ben van de generatie 

die nog de spreuken kent van de Bond Zonder 

Naam, niet te verwarren met die andere BZN  

uit Volendam. Iedere maand kreeg je een spreuk 

opgestuurd en die stond dan pontificaal op het 

dressoir of schoorsteenmantel. Een van de 

eerste spreuken was: “VERBETER DE WERELD, 

BEGIN BIJ JEZELF”. Dat is een helder advies. 

Dus probeer ik aarzelend mijn biologische 

footprint aan te passen. Ik eet minder vlees, 

scheid heel secuur mijn afval, ga voorlopig niet 

vliegen. Ook ben ik aardiger naar mensen, maar 

vraag me toch ondertussen wel af of het helpt. 

Gaan mensen het dan ook beter doen? Komen  

we op die manier wel af van de ettertjes van  

de wereld, van de graaiende ceo’s en 

aandeelhouders, van de muskusratten, de 

borisberen, de vladimieren, de suikerbergjes  

en de presidenten die we ooit voor molenaars 

uitmaakten? Ik vrees van niet, dus blijft er 

niets anders over dan als verworpene der  

aarde het zelf te doen: verbeter de wereld,  

ga de barricade op!!!! 

 

Energietoeslag: help mee bekendheid te  

geven aan de mogelijkheid tot aanvragen 

door Lucia Bakker secretaris bestuur 

Over de stijgende energielasten is de  

 

 

laatste tijd veel geschreven en gezegd en  

deze zijn vooral voor mensen met lage inkomens 

een groot probleem.  Als je nog (even ) vastzit 

aan een laag vast contract heb je geluk, maar 

veel mensen met variabele contracten kregen  

de afgelopen tijd al te maken met veel hogere 

bedragen. Voedselbanken en andere  

hulpinstellingen zien dan ook steeds meer 

mensen langskomen, die de eindjes niet meer   

aan elkaar kunnen knopen. 

Het kabinet maakte half maart bekend dat er 

voor lage inkomens een energietoeslag van  

€ 800,= zou komen, uit te betalen via de 

gemeentes. Sommige gemeentes waren heel  

snel met het optuigen van een regeling en de 

uitbetaling.   

In Bergen echter was er begin april nog geen 

informatie over dit onderwerp te vinden op de 

gemeentelijke website.  Dat was reden voor 

onze raadsfractie om op 6 april schriftelijke 

vragen te stellen aan het College van B&W met 

als doel dat ook in onze gemeente vaart werd 

gemaakt met de uitbetaling van de toeslag en 

het bekend maken van de regeling.  

Voor de tekst van de schriftelijke vragen, kijk 

op onze PvdA-website: 

https://bergen.pvda.nl/nieuws/pvda-vraagt-om-

snelle-uitbetaling-energietoeslag/ 

 

Het heeft even geduurd, maar op de 

gemeentelijke website is nu alle informatie te 

vinden: https://www.bergen-nh.nl/aanvragen-

en-regelen/energietoeslag 

We weten dat eind april aan de mensen die 

bekend zijn bij de gemeente 

(bijstandsontvangers, gebruikers van een 

minimaregeling) het bedrag is uitbetaald                   

(345 huishoudens).  De uitdaging is nu om  

andere groepen die recht hebben op de toeslag 

te bereiken: mensen met een gewone baan,                  

die dus niet bekend zijn bij de afdeling                  

Bijstand of mensen met een klein pensioen.  

Inkomensgrens 

De inkomensgrens is 120% van het sociaal  

https://bergen.pvda.nl/nieuws/pvda-vraagt-om-snelle-uitbetaling-energietoeslag/
https://bergen.pvda.nl/nieuws/pvda-vraagt-om-snelle-uitbetaling-energietoeslag/
https://www.bergen-nh.nl/aanvragen-en-regelen/energietoeslag
https://www.bergen-nh.nl/aanvragen-en-regelen/energietoeslag
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minimum.  Op de website staan de 

inkomensbedragen genoemd per 

leeftijdscategorie en soort huishouden. Er 

wordt gekeken naar het inkomen in de 3 

maanden voorafgaand aan de aanvraag. 

 

Oproep aan onze leden 

Ken je mensen die mogelijk voor de 

energietoeslag in aanmerking komen, maak  

ze attent op de mogelijkheid om de toeslag aan 

te vragen via de website: https://www.bergen-

nh.nl/aanvragen-en-regelen/energietoeslag en 

help zo nodig bij het invullen van de gegevens.  

De toeslag kan t/m 30 november 2022 worden 

aangevraagd.  

 

Hulp bij aanvragen toeslag via: 

*het Sociaal Team via 072 888 00 00 

*Stichting Welzijn via 072 509 52 67 

(bereikbaar tussen 09.00 en 12.00 uur) of 

*Inloopspreekuur in de bibliotheek in Bergen, op 

dinsdagen tussen 09.00 tot 13.00 uur 

 

Ons Paradijs  

door Jaap Sterk lid PvdA   

Elf mei arriveerde de "Crimson Ace" lang 225 

meter in IJmuiden met 60-miljoen kilo SOJA.  

60-miljoen kilo voer uit Brazilië voor onze 

veestapel.  

Een bedrijf met een geweldige stikstof 

productie. Dat zijn 2000 trailers met 5 assen.  

Lengte van dat transport plus mines 40.000 

meter, dus een file van 40 kilometer!!!  

 

      
 

 

 

 

Het gaat om ons paradijs en het milieu en de 

toekomst van ons mensdom.  

Elke week komen er 2 van die schepen in 

IJmuiden aan. met PALMOLIE, met VLEES,                      

en met SOJA. Hoe lekker zijn wij bezig! 

Al dat spul groeit en leeft op GESLOOPTE 

oerwouden in Brazilië.  

 

Het groeit daar weelderig door het spul                     

van MONSANTO!!!!!                                                           

Mijn schoenmaat is 44,maar wat is de  

voetafdruk van de lucratieve handel                       

en onze V.O.C. mentaliteit?  

Wij hoeven geen bestuurder te zijn om ons  

toch echt diep te schamen.  

Maar wat een geluk met al deze malheur,                      

hoe meer wij vliegen des te meer KLM en 

SCHIPHOL aan wereldwijde boomverzorging 

kunnen doen.  

Oh ja, ook wij hebben een Greenschoice 2-                       

het kamerlid van de PvdA Joris Thijssen van 

Greenpeace en Atje Kuiken en Jesse Klaver.  

 

    
 

Helpende handen gezocht! 

door bestuur PvdA 
(gemeenteraad) hebben wij (het bestuur) hulp 

nodig. Wie o wie heeft tijd en zin om  

te helpen, want we kunnen het echt niet alleen 

en samen staan we sterker! Zijn er mensen die 

goed zijn in het maken van filmpjes of handig 

zijn met vormgeving van drukwerk etc. dan 

kunnen we jouw hulp heel goed gebruiken.  

 

Hulp aanbieden?   

Stuur een mail aan het secretariaat,                         

Lucia Bakker, via lm.bakker592@gmail.com 

https://www.bergen-nh.nl/aanvragen-en-regelen/energietoeslag
https://www.bergen-nh.nl/aanvragen-en-regelen/energietoeslag
mailto:lm.bakker592@gmail.com
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Donatie aan de afdeling 

door Lucia Bakker bestuur 

Wilt u onze afdeling Bergen steunen met  

een extra geldelijke bijdrage? 

Heel fijn en welkom, bijvoorbeeld voor  

extra activiteiten als koffieochtenden                              

en themabijeenkomsten. Dank daarvoor! 

 

Onze bankrekening 

NL17 Rabo 0315979674 

t/n van afdeling Bergen NH PvdA 

 

Geef uw mening en /of commentaar 

aan Johanne Hendriks  

johanne.pvda@ziggo.nl 

 

Kijk voor meer informatie ook op 

www.raadbergen-nh.nl 

Bent u geen lid van de PvdA en  

leest u deze nieuwsbrief toch? U kunt zich 

aanmelden bij johanne-pvda@ziggo.nl 

 

 

      

mailto:johanne.pvda@ziggo.nl
http://www.raadbergen-nh.nl/
mailto:johanne-pvda@ziggo.nl

